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M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 
 

Z á p i s 
z 2. zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora, které se konalo dne 16. března 

2021 od 16:00 hodin 

 
Přítomno: 26 členů zastupitelstva města (viz prezenční listina u originálu zápisu) 
 
Omluvená nepřítomnost: Milan Krčík  
 Martin Hlavatý 16:00 – 17:40, 19:03 – 19:07 
 Václav Veselý 16:00 – 17:58 
 Ing. Tomáš Pilc 16:29 – 16:31   
 RNDr. Ivo Šanc 17:02 – 17:05 
 Mgr. Bc. Silvia Doušová 17:30 – 17:32 
 Mgr. Karel Ptáček 17:32 – 17:41  
 Kateřina Špalková 17:42 – 17:49 
 Ing. Tomáš Havlíček, MBA 18:02 – 18:05   
 Mgr. Bc. Dana Vepřková 18:24 – 18:26 
  
Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ, ředitelé organizací a obchodních společností města 
 
Program: I.  Zahájení     
 II. Schválení programu  
 III. Návštěva: Zástupci Studia acht (k mat. 5/02 změna č.1 ÚP) 
 IV. Dotazy a připomínky občanů  
 V. Zaslané materiály  
 1. Materiály kanceláře tajemníka 
 1/01 Otevřený dopis OsV Sedlec ke stěhování Oblastní charity KH 
 1/02 Zápis z Kontrolního výboru č. 13/2021 a změna Statutu 
 1/03 Zápis Osadního výboru  
 1/04 Žádost o spoluúčast na dotaci pro SKP Olympia KH 
 2.  Materiály ekonomického odboru    

2/01 OZV č. 1/2021 o změně OZV č. 4/2019 o místním poplatku z pobytu  
2/02 Konečná úprava rozpočtu 2020 
2/03 Plnění rozpočtu města Kutná Hora k  31.12.2020 
2/04 Návrh na rozpočtové opatření EKO č. 5 
2/05 Návrh na mimořádnou splátku úvěru a rozpočtové opatření EKO č. 2 
2/06 Zápis Finančního výboru  

 3.  Materiály odboru správy majetku 
  3/01 Prominutí plateb za náhradní ubytování 

3/02 Prodej kanalizační stoky (VHS Vrchlice Maleč, a.s.) 
3/03 Prodej pozemků v k.ú. Zhoř u Červených Janovic (man.Kadlecovi) 
3/04 Prodej pozemků v k. Kaňk (man. Neprašovi) 
3/05 Prodej části pozemku v k.ú. Kaňk (man. Růžičkovi) 
3/06 Prodej části pozemku v k.ú. Kaňk (pí Pilcová) 
3/07 Prodej nemovitých věcí v k.ú. Kaňk (p. Novák) 
3/08 Prodej pozemku v k.ú. Perštejnec (pí Rajdlová) 
3/09 Prodej objektu čp. 435, Nádražní, KH (man. Černí) 
3/10 Prodej části pozemku v k.ú. Kutná Hora (Mgr.Kadlec) 
3/11 Prodej části pozemku v k.ú. Malín (p. Zelený) 
3/12 Prodej pozemku a částí pozemků v k.ú. KH(pí Chu Thi Duyen) 
3/13 Zpráva k prodeji bytů Puškinská I a II. 
3/14 Prodloužení termínů usnesení ZM 
3/15 Rozpočtové opatření OSM č. 1/21  

 4.  Materiály odboru památkové péče, školství a kultury 
 4/01 Fin. prostř. na Velké kulturní projekty 2021 a uzavření VPS 

4/02 Rozdělení příspěvků z FRM na rok 2021 
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4/03 Rozdělení přísp. z Prog. regenerace MPR a MPZ MK ČR na rok 2021 
4/04 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 3 a uzavření VPS 

 5. Materiály odboru regionálního rozvoje a územního plánování 
 5/01 Návrh na rozdělení prostředků z FRB pro rok 2021 (VŘ č. I) 
 5/02 Pořízení změny č. 1 ÚP KH zkráceným postupem 
 5/03 Inf. zpráva ke splnění usnesení č. 48/20 část b), ze dne 28.4.2020 
 6.  Materiály odboru investic 

6/01 Rozpočtové opatření INV č. 05 
 7.  Materiál odboru sociálních věcí a zdravotnictví 

7/01 Financování pečovatelské služby – dodatek č. 1 
8. Oddělení interního auditu 
8/01 Zápis z jednání Kontrolního výboru č. KV-13/2021 + Změna Statutu KV 
10. Materiály odboru dopravy a silničního hospodářství 
10/01 Dodatky ke smlouvě o provozování MHD 

 VI. Odložené materiály 
 1/06 Rozpočtové opatření – Vodní prvky, mobiliář Šipší 
 1/07 Rozpočtové opatření – Úpravy hřiště Opletalova 
 1/08 Rozpočtové opatření – Parkování sídliště Šipší 
 1/09 Rozpočtové opatření – Úpravy v městské části Hlouška 
 VII. Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 
 VIII. Různé   
 IX. Závěr     
 
  
I. Zahájení jednání 
Jednání zastupitelstva města, zahájil a řídil pan starosta Ing. Josef Viktora. Pan starosta 
přivítal všechny zastupitele, pracovníky městského úřadu a zástupce veřejnosti. 
Konstatoval řádné svolání a vyhlášení jednání zastupitelstva, přítomnost nadpoloviční 
většiny všech členů. Všechny přítomné upozornil, že z jednání je pořizován zvukový i 
obrazový záznam, který je přenášen on-line. Ověřovatele zápisu určil MUDr. Jana 
Havlovice a Ing. Josefa Tremla. Určil zapisovatelku dnešního zápisu Stanislavu Sovovou.  
Následně sdělil, že zápis z minulého jednání zastupitelstva byl uložen k nahlédnutí 
v kanceláři tajemníka a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky. Obeznámil všechny 
přítomné s průběhem hlasování, které bude probíhat stejným postupem jako na 
předchozím jednání zastupitelstva ve sportovní hale Klimeška, zvednutím příslušných 
hlasovacích lístků. 
 
II. Schválení programu 
Navržený program byl schválen Usnesením č. 24/21 – Zastupitelstvo města Kutná 
Hora s c h v a l u j e program svého jednání dne 16. 03. 2021. 

 - pro 24, proti 0, zdržel se 0. 
 
Ověřovateli zápisu byli určeni:  MUDr. Jan Havlovic, člen ZM 
 Ing. Josef Treml, člen ZM 
  
Zapisovatelkou byla určena:  Stanislava Sovová, DiS. 
 
III.  Návštěva: Zástupci Studia acht (k mat. 5/02 změna č.1 ÚP) 
 
 
Před prezentací zástupců Studia acht, pana Václava Hlaváčka a paní Lenky Hlaváčové, se 
úvodního slova ujal Mgr. Vít Holub, referent ORRÚP. Přiblížil koncepci podkladové studie 
ke změně územního plánu, kterou je návrh zástavby mezi ulicemi Masarykova a 
Hrnčířská v Kutné Hoře. Řešená lokalita je umístěna v severovýchodní části Kutné Hory v 
katastrálním území Sedlec. Vlastníkem území je společnost – CTP Invest, spol. s r.o. 
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Plocha řešeného území činí cca 23 500 m2. Daná lokalita dnes působí jako neucelená 
směs funkcí průmyslového charakteru s objekty občanské vybavenosti jako jsou 
restaurační zařízení, obchody a služby. Nachází se zde také čerpací stanice se 
samoobslužnou myčkou. Stávající objekty jsou v souladu s platným územním plánem. 
Jedná se o nesourodé území, které je částečně nezastavěné a celkově urbanisticky 
nedořešené, necelistvé. Lokalita se nachází v zastavěném území. Změnou územního 
plánu by byly povoleny stavby pro bydlení a došlo by ke zkulturnění dané lokality. Část 
řešeného území lze klasifikovat jako brownfield (staré zátěže území a kontaminované 
plochy). Podél řešeného území prochází turisticky významná pěší trasa.  
Následně si slovo převzal zástupce Studia acht, spol. s.r.o., Václav Hlaváček. Všem 
přítomným přiblížil navrhované změny obsažené v podkladové studii. Začlenění 
vymezených ploch do městské struktury posílením funkce bydlení a služeb s možností 
drobných nerušících provozoven a jejich provázání s obytnými lokalitami na úkor 
stávajícího převážně periferního obslužného charakteru lokality. Nový návrh uvažuje s 
funkční plochou SM – plochy smíšené obytné - městské.  
Navržena je volná zástavba solitérů v zeleni, celkem šesti bytových domů. Všechny 
obytné domy mají navrženou předzahrádku. Území je maximálně propojeno se svým 
okolím. Návrh území spojuje různorodé nároky na dnešní moderní městské bydlení. 
Dostupnost služeb, dostatek zeleně, soukromí, klid a dopravní dostupnost.  
M. Suchánek položil zástupci Studia acht dotaz ohledně řešení počtu parkovacích míst, a 
také z jakého důvodu se přistupuje ke zkrácenému řízení. 
Z. Jirásek požádal o popis situace k dopravě v pohybu, J. Treml se dotázal, zda neuvažují 
o napojení na KH Tebis. Z. Jirásek upozornil na existenci energetické koncepce města 
Kutná Hora. T. Pilc k tomuto dotazu připojil informaci týkající se připojení na centrální 
zásobování tepla, o připojení již jednají, je domluvena schůzka. T. Gryč navázal na 
infrastrukturu, silnice a veřejné osvětlení, zda se do budoucna počítá s převodem na 
město. K. Špalková položila dotaz k navýšení míst v mateřských školkách, jak je 
k tomuto aspektu přihlíženo. J. Králik oslovil zástupce studia s dotazem, zda je také 
počítáno s plochou pro děti a zda je plánována odpočinková zóna. 
Z řad občanů se o slovo přihlásil Ing. Tomáš Morawski, s dotazem, zda bylo využito 
studií, prací studentů architektury, zpracovávajících tuto lokalitu a představených na 
výstavě před zhruba rokem a půl. 
Václav Hlaváček (Studio acht, spol. s.r.o.) odpověděl na všechny sdělené dotazy. 
Odpověděl na plánované řešení parkování podél areálových komunikací prostřednictvím 
parkovacích pásů a pruhů. Ve spojeném suterénu objektů 4 a 5 budou umístěny garáže o 
kapacitě 150 stání. Parkovací stání budou situována v úrovni 1.PP. Centrální parkovací 
plocha je navržena v jižní části lokality. Kapacita parkovacích ploch odpovídá navrženému 
využití lokality. Celkově je navrženo 272 parkovacích stání pro osobní automobily. 
Vysvětlil proč zkrácené řízení, k tomuto řízení se přistupuje, pokud změna vede ke 
zlepšení dané oblasti. Sdělil, že veškeré aspekty, na které se zastupitelé dotazovali, tedy 
využití plochy je podmíněno pořízením územní studie.  
J. Viktora závěrem představení této studie upozornil, že vše je na samotném počátku 
jednání. Jakmile bude schválena změna územního plánu, bude informován a osloven také 
osadní výbor.  Poděkoval zástupcům Studia acht za prezentaci a přikročil k samotnému 
hlasování k bodu č. 5/02. 
 
Materiál č. 5/02 - Usnesení č.25/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
I. r o z h o d u j e  
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a) o doplnění obsahu změny č. 1 Územního plánu Kutná Hora o kapitolu v následujícím 
znění: 
„Podmínka zpracování územní studie 
Změna č. 1 stanoví pro nově vymezovanou plochu přestavby specifickou podmínku 
využití ve znění: 
- využití plochy je podmíněno pořízením územní studie“  
b) podle § 6 odst. 5 z. č. 183/2006 Sb., stavební zákon, ve znění pozdějších přepisů, 
s odkazem na § 55a stavebního zákona, o pořízení změny č. 1 Územního plánu Kutná 
Hora zkráceným postupem a o obsahu této změny, 
II. p o v ě ř u j e 
místostarostku Mgr. Bc. Silvii Doušovou jako určenou zastupitelku pro potřeby pořizování 
Změny č. 1 Územního plánu Kutná Hora. 
Zodpovídá: Ing. V. Kapička Termín: 31. 12. 2021 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0. 
 

 
IV. Dotazy a připomínky občanů 
• Miroslava Jánská, 
předstoupila před zastupitele z důvodu sdělení svých dotazů a připomínek vztahujících se 
k odpovědi na dotaz, jaký je postup Městské policie při obdržení nahlášení sdělení o 
nepořádku, kdo provede úklid. Jak má město toto zajištěno. Při posledním ohlášení, byl 
nepořádek odstraněn až po čtrnácti dnech. 
Má město Kutná Hora nějakou studii na životní prostředí ohledně rychlodráhy, která by 
měla, nebo má vést okolo Vrchlice, nebude ohrožena zásoba pitné vody pro Kutnou 
Horu?  
Jaký je rozdíl, při zbudování kontejnerových stání v části Hlouška a v části Šipší. Krytá 
stání jsou pouze na sídlišti Šipší. Nově bylo zbudováno zakrytí v ul. Benešova a Sběrná. 
Apelovala na vybudování zakrytého stání na Hloušce, ale to prý nešlo, vzápětí se 
vybudovalo kontejnerové krytí jinde.  
Obdržela odpověď od města, že v rozpočtu nejsou peníze pro dětské prvky pro sídliště 
Hlouška. Herní prvky se pohybují kolem 20.000 Kč, to město opravdu nemá peníze?  
Je v bodu schvalování rozpočtu zařazena revitalizace, nebo alespoň plán revitalizace 
sídliště Hlouška? 
 
V. Zaslané materiály 
1. MATERIÁLY KANCELÁŘE TAJEMNÍKA 
Materiál č. 1/01 – Usnesení č. 26/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  b e r e   n a   v ě d o m í Otevřený dopis vedení 
města Kutná Hora, radě města a zastupitelstvu města Kutná Hora, kterým členové 
osadního výboru Sedlec požádali o okamžité zastavení všech přípravných činností a 
jednání, které probíhají v souvislosti s plánovaným přesunem zájmů Oblastní charity 
Kutná Hora do areálu bývalé Cihelny v Sedlci. 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0. 
J. Viktora informoval o doplnění předloženého materiálu o veškerou proběhlou konverzaci 
k dnešnímu dni, vedenou prostřednictvím kanceláře tajemníka, odboru správy majetku a 
osadním výborem Sedlec. 

 
Materiál č. 1/02 – Usnesení č. 27/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
I. s c h v a l u j e 
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a) podmínky finanční podpory pro fyzické a právnické osoby s IČO působící na území 
města Kutná Hora, zpracované v přílohách, které jsou součástí tohoto materiálu, a to 
1. Nefinanční návratnost finanční podpory pro podnikatele a organizace s IČO od Města 
KH,  
2. Znění Výzvy – Finanční podpora pro fyzické a právnické osoby s IČO působící na území 
města Kutná Hora, 
3. formulář ŽÁDOST O PENĚŽITOU POMOC – 15. 000 Kč, 
Zodpovídá: Ing. J. Viktora, starosta Termín: 31. 3. 2021 
b) Předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 4 zapojení zůstatku běžných účtů na 
finanční krytí pro podporu podnikatelů ve výši 1.000.000 Kč, 
Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 31. 3. 2021 
II. v y h l a š u j e 
Výzvu – Finanční podpora pro fyzické a právnické osoby s IČO působící na území města 
Kutná Hora. 
Zodpovídá: Mgr. A. Kloudová Termín: 31. 3. 2021 

- pro 19, proti 0, zdržel se 5. 
J. Viktora předal úvodní slovo předkladatelce materiálu K. Špalkové. Ta uvedla, že 
materiál je zpracován pracovní skupinou a zdůraznila cíl podpory. Podpora je určena 
místním malým živnostníkům. Pokud by byl dnes materiál schválen, budou si moci menší 
živnostníci, organizace s  IČO působící na území města KH požádat od 1. 4. 2021 o 
jednorázovou finanční podporu ve výši 20.000 Kč. Podmínky pro dotaci se snažili 
sjednotit tak, aby na ně dosáhlo co nejvíce potřebných. Jediná změna je v administraci 
těchto žádostí o finanční podporu, kterou nebude zpracovávat kancelář tajemníka, ale 
oddělení cestovního ruchu.  
K.  Daczická je za tento materiál ráda, upozornila na výši podpory, že dary nad 
15.000  Kč jsou zdaňované. T. Pilc položil dotaz směrem ke K. Špalkové, zda by nebylo 
rozumnější částku upravit na 15.000 Kč, které nejsou zdaněny. 
I. Šanc by rád viděl úspěšné podnikatele na půdě města, kdy by mohli prosperovat bez 
pomoci zvenčí. K nefinanční kompenzaci, kde je navrženo angažování na městských 
trzích, podpoře kultury sdělil, že tuto současnou neblahou situaci nezavinilo Město, ale je 
to dopad pandemie, omezení ze strany vlády. Z jeho pohledu, ač přeje podnikatelům jen 
to nejlepší, tento návrh nepodpoří. Cení si práce pracovní skupiny, ale produkt může 
přinést více problémů než užitku a dostalo by se jen na zlomek potřebných. 
K. Špalková souhlasila s předchozím vyjádřením, podpora není primárně určena jako 
pomoc v tíživé době, jde spíše o to, aby dali podnikatelům najevo, že město za nimi stojí, 
že s nimi chce nadále spolupracovat. Výzva je koncipována tak, že si o ni může požádat 
jenom ten, kdo skutečně stojí o to, aby splnil určité podmínky. K. Daczická ještě jednou 
uvedla, že dar se u fyzických osob do 15.000 Kč nemusí dle § 10, což je ostatní příjem 
uvádět. Dále že v podmínkách je napsáno „pokud nebude moci, nebo nebude ochoten“, 
slovo ochoten se jí zde nelíbí.  
J. Králik na základě připomínek dal protinávrh snížit částku 20.000 Kč na 
15.000  Kč. Protinávrh byl přijat. 
 
Materiál č. 1/03 – Usnesení č. 28/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora b e r e   n a   v ě d o m í Zápis Osadního výboru 
Třešňovka – Horní Hlouška ze dne 21. 1. 2021 a 31. 1. 2021. 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 
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Materiál č. 1/04 – Usnesení č. 29/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
A) 
I. s o u h l a s í  
s podáním žádosti o dotaci od Národní sportovní agentury (NSA) na jaře 2021 atletickým 
oddílem SKP Olympia Kutná Hora na výstavbu běžeckého tunelu a nového zázemí 
atletického oddílu na stadionu Olympia ve vlastnictví Města Kutná Hora, 
II. s c h v a l u j e 
záměr finančně se podílet na výstavbě běžeckého tunelu a nového zázemí atletického 
oddílu na stadionu Olympia v případě schválení žádosti o dotaci od Národní sportovní 
agentury (NSA) na jaře 2021 podané SKP Olympia Kutná Hora do výše 5 mil. Kč. 
Spoluúčast by byla rozdělena do roku 2022 - 2023. 
Zodpovídá: Ing. M. Suchánek, tajemník Termín: 30. 5. 2021 

- pro 23, proti 0, zdržel se 1. 
 
B) – Tento bod nebyl přijat 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
I. s o u h l a s í  
s podáním žádosti o dotaci od Národní sportovní agentury (NSA) na jaře 2021 tenisovým 
oddílem TJ Sparta Kutná Hora na kompletní rekonstrukci tenisového areálu (kurty a 
zázemí), 
II. s c h v a l u j e 
záměr finančně se podílet na rekonstrukci tenisového areálu v případě schválení žádosti o 
dotaci od Národní sportovní agentury (NSA) na jaře 2021 podané TJ Sparta Kutná Hora 
do výše 2,5 mil. Kč. 
Spoluúčast by byla rozdělena do roku 2022 – 2023.  
Zodpovídá: Ing. M. Suchánek, tajemník Termín: 30. 5. 2021 

- pro 8, proti 1, zdržel se 15. 
J. Viktora uvedl zařazení pozměňujícího materiálu k tomuto návrhu. Navrhl hlasovat o 
jednotlivých bodech A) a B) samostatně.  U bodu A) doporučuje doplnit znění „jako 
vlastník areálu Olympia Kutná Hora“, finančně se podílet, dle dohody do výše 5 mil. Kč. 
Slovo následně předal místopředsedovi atletického stadionu panu Tomáši Kaprálkovi. T. 
Kaprálek úvodem poděkoval vedení města, zastupitelkám a zastupitelům, že si našli v 
této nelehké době chvilku a promluvili s nimi o jejich záměru.  
Proběhla osobní setkání, většinou přímo na stadionu Olympia, kde bylo možné vidět 
kontrast mezi rekonstruovanou běžeckou dráhou, venkovním travnatým hřištěm a 
budovou, která je v havarijním stavu. Při realizaci projektu proběhne sportovní areál 
komplexní rekonstrukcí s možností celoročního využití. Celoroční využití areálu by mohly 
následně využívat subjekty, které budou mít zájem na stadionu působit.  Odhadovaná 
cena 58 mil. Kč včetně DPH. Spoluúčast, kterou potřebují získat je 30%. Z vlastních 
prostředků budou investovat 500.000 Kč a další 1 mil. Kč si půjčí. Jsou připraveni celý 
areál ve volných časech nabídnout všem základním a středním školám v Kutné Hoře, ať 
už pro výuku atletiky, tělesné výchovy nebo pro pořádání školních závodů a všem dalším 
sportovním oddílům z Kutné Hory.  Nebrání se využití areálu sportovními oddíly z 
blízkého či vzdálenějšího okolí. Zahájili jednání s celostátním útvarem Policejního 
vzdělávání a služební přípravy, konkrétně jednali s plk. Radkem Simonem, vedoucím 
kanceláře ředitele a projektovým manažerem výstavby policejního výcvikového centra 
v Kutné Hoře, které vznikne v areálu bývalých kasáren, s ubytovací kapacitou zhruba 100 
míst. Policejní prezidium by rovněž mohlo SKP Olympia využívat. Mají velký zájem o 
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pravidelné využívání venkovního areálu. Po seznámení s projektem byli velmi nadšeni 
zázemím a běžeckým tunelem. Spolupráce bude tedy vítaná oběma subjekty.  
O slovo požádal T. Havlíček, souhlasí s hlasováním o bodech A) a B) samostatně. Záměry 
spolu jako takové nesouvisí, ale oba jsou orientovány hlavně na děti. Osobně si myslí, že 
částka 5 mil. Kč je málo. K podání žádosti o dataci tenisovým oddílem TJ Sparta KH 
uvedl, areál je starý 40 let, není v majetku města, ale pozemky města jsou, jedná se o 
kompletní rekonstrukci areálu včetně zázemí, což by mohlo přilákat a děti více motivovat 
ke sportu, stejně tak jako výstavba tunelu.  Uvedl, že z důvodu jeho funkce v tenisovém 
klubu je ve střetu zájmu. Závěrem dodal, že děkuje za jakoukoli podporu. Doplnil částku, 
o kterou žádají, tedy o 2,5 mil. Kč. 
Z. Jirásek sdělil, že na FV byla projednána pouze žádost SKP Olympia, diskuze byla jak 
k potřebnosti, tak k výši poskytnuté záruky spoluúčasti. Navrhl protinávrhem souhlasit 
s navýšením podpory do výše 8 mil. Kč.  
S. Doušová vidí poměrně totožná usnesení, která jsou i podobně formulována. Položila 
dotaz T. Havlíčkovi, v jakém stádiu je jejich studie a zda berou v potaz majetkové 
poměry týkající se budov a pozemků.  
T. Havlíček sdělil, že studii jako takovou nemají, ale navrhované řešení je popsáno 
v důvodové zprávě. Majetkové poměry berou v potaz. Celé volební období volá po tom, 
aby se město více zajímalo o budoucnost sportovišť v Kutné Hoře. Zda je sportovní areál 
v majetku města, nebo TJ Sparty neřeší, podpoří vše, co přispěje k důstojnosti a 
bezpečnějšího stavu sportovišť a jejich zázemí. 
T. Gryč  položil dotaz také směrem k T. Havlíčkovi, když kompletní rekonstrukce areálu je 
vyčíslena na 14,9 mil. Kč, žádá se o 2,5 mil. Kč, zda počítají při získání dotace se 
spoluúčastí. T. Havlíček potvrdil, že dotace ze strany města je samozřejmě podmíněna 
tím, že by tenisový oddíl, respektive Sparta získala dotaci v plné výši z NSA a rozdíl na 
doplacení spoluúčasti by byl pokryt ze sponzorských peněz. 
Po ukončení dotazů dal J. Viktora hlasovat o protinávrhu Z. Jiráska navýšit částku 
podpory pro SKP Olympia na 8 mil. Kč. 
Protinávrh Ing. Z. Jiráska - navýšit částku podpory pro SKP Olympia na 8 mil. Kč – 
protinávrh NEBYL PŘIJAT 

- pro 7, proti 2, zdržel se 15. 
Protinávrh navýšení částky nebyl přijat a zastupitelé hlasovali o původním návrhu 
spoluúčasti 5. mil. Kč, usnesení bylo přijato.   

 
 
2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU 
Materiál č. 2/01 - Usnesení č. 30/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora v y d á v á obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021, o 
změně obecně závazné vyhlášky č. 4/2019, o místním poplatku z pobytu 
Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 16. 3. 2021 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 
 
Materiál č. 2/02 – Usnesení č. 31/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora b e r e   n a   v ě d o m í  konečnou úpravu rozpočtu 
2020. 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 
 
 
Materiál č. 2/03 – Usnesení č. 32/21 
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Zastupitelstvo města Kutná Hora b e r e   n a   v ě d o m í  předloženou zprávu o plnění 
rozpočtu města k 31. 12. 2020.  

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 
Materiál č. 2/04 – Usnesení č. 33/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u je předložený návrh na rozpočtové 
opatření EKO č. 5 zapojení zůstatku běžných účtů ve výši 82.653.094,40 Kč na tyto 
rozpočtové položky: 

1) Snížení rozpočtovaných sdílených daní o 20.000.000 Kč 
2) Navýšení mzdových výdajů na pokrytí potřeby pracovníku dopravy zajišťující 

agendu správního řízení v celkové výši 1.575.000 Kč 
3) Snížení plánovaných příjmů ve výši 144.000 Kč z důvodu posunutí termínů 

nadcházejících 12ti splátek půjčky schválené usnesením ZM č. 166/17 ze dne 12. 
září 2017 pro TJ Sparta Kutná Hora na dofinancování pořízení nafukovací tenisové 
haly v roce 2021  

4) Navýšení příspěvku na linkovou dopravu ve výši 370.178,40 Kč 
5) Optické kabely ve výši 800.000 Kč 
6) Projektová dokumentace vodovodních a kanalizačních přípojek 384.296 Kč 
7) Veřejné osvětlení optimalizace ve výši 500.000 Kč 
8) Připojení nového zákazníka do soustavy CZT ve výši 466.620 Kč 
9) Chodník Čáslavská ve výši 100.000 Kč 
10) Chodník ČKD ve výši 6.000.000 Kč 
11) Chodník Gruntecká ve výši 4.000.000 Kč 
12) Chodník Poličany ve výši 500.000 Kč 
13) Masarykova ul. - rekonstrukce (včetně chodníků, přechodů a veřejného osvětlení) 

ve výši 14.350.000 Kč 
14) Parkoviště Opletalova - KH Šipší ve výši 3.500.000 Kč 
15) Regenerace sportoviště „Průmyslovák“ Hlouška ve výši 700.000 Kč 
16) Rekonstrukce MŠ Trebišovská ve výši 3.500.000 Kč 
17) Revitalizace hřbitova / retenční nádrže ve výši 5.000.000 Kč 
18) Revitalizace hřiště Opletalova 131-132 ve výši 500.000 Kč 
19) Revitalizace toku Vrchlice ve výši 500.000 Kč 
20) Revitalizace sídliště Hlouška ve výši 2.000.000 Kč 
21) Sportovní hala Klimeška "okolí" ve výši 8.000.000 Kč 
22) Studie veřejných prostor - projektové dokumentace ve výši 300.000 Kč 
23) Vodní prvky - sídliště Šipší "územní rozvoj" ve výši 200.000 Kč 
24) ZS odvlhčení ve výši 5.700.000 Kč 
25) Pamětní deska na dům, kde žil světově proslulý heraldik, kutnohorský rodák Jiří 

Louda, včetně související akce ve výši 70.000 Kč 
26) Vratka přeplatků z minulých let za byty Puškinská I ve výši 98.000 Kč 
27) Rekonstrukce budovy Jana Palacha č.p. 167 ve výši 500.000 Kč 
28) Kamerový systém Klimeška  ve výši 80.000 Kč 
29) Osvětlení smuteční síně ve výši 315.000 Kč 
30) Ubytovna Lorec ve výši 2.500.000 Kč 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 
J. Viktora sdělil, že bude o bodech hlasováno jako celek. T. Havlíček poděkoval za snížení 
očekávaných příjmů, což vnímá jako důležité a také poděkoval za způsob, jakým byl 
návrh sestaven a projednán s opozicí. Z. Jirásek také souhlasil, aby bylo hlasováno o 
bodech jako celek. Poděkoval za dobré okomentování všech položek, k položce č. 2) 
sdělil, že bod vnímá jako potřebný, ale do budoucna by rád toto řešil úplně jinak.   
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Materiál č. 2/05 – Usnesení č. 34/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e 
a) mimořádnou splátku úvěru č. 2004/025483-01/00/01-001/00/R ve výši 
1.394.471,42 Kč, 
b) předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 2 – finanční krytí mimořádné splátky 
na straně financování. 
Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 25. 3. 2021 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 
 

Materiál č. 2/06 – Usnesení č. 35/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z jednání Finančního 
výboru ze dne 9. 3. 2021. 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 

Z. Jirásek seznámil přítomné s průběhem vyjednávání o převodu majetku TJ Sparta. Byla 
vytvořena vyjednávací skupina, která se sešla a projednala předložená stanoviska, která 
předala TJ Spartě. Předpokládá, že začátkem dubna proběhne prvotní jednání.  Dále 
uvedl, že na radě města probíhalo jednání ohledně kontroly TS KH. Následně informoval 
o činnosti pracovní skupiny, která jako pilotní projekt vybrala Městskou knihovnu. 
Závěrem ještě poznamenal odlišnost hlasování některých členů FV při projednání žádosti 
o dotaci SKP Olympia. Při jednání ve výboru byli pro podporu v plné výši, kdežto dnes 
nepodpořili ani jednu polovinu a to se mu zdá smutné. M. Suchánek požádal o opravu 
v zápise FV k mat. 2/04 znění „byl projednán na mimořádném zastupitelstvu města“, 
poznamenal, že se nejednalo o mimořádné jednání, dále ke Spolku podnikatelů, v zápise 
je uvedeno, že nečerpal dotaci a vypadá to, jakoby chyba byla na jeho straně, ale 
podpora spolku podnikatelům nebyla městem schválena, z tohoto důvodu prosí o 
přeformulování tohoto znění. I. Šanc se vyjádřil k poslední výtce kolegy Z. Jiráska, 
hlasování nebylo dáno nějakou politizací problému, ale tím, že od doby zasedání 
finančního výboru se dozvěděl zajímavé informace o možnostech spolufinancování, z 
tohoto důvodu dnes hlasoval trošičku jinak a věří tomu, že vše dopradne tak, jak se 
rýsuje, tedy spolufinancování ze strany soukromého investora.  Z. Jirásek odpověděl k 
poznámce M. Suchánka, dle vedoucí odboru ekonomického Spolek podnikatelů o dotaci 
nepožádal, pokud je tato informace mylná, bude zápis samozřejmě opraven.  

 
3. MATERIÁLY ODBORU SPRÁVY MAJETKU 
Materiál č. 3/01 - Usnesení č. 36/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  s c h v a l u j e prominutí plateb za provizorní 
ubytování pro osoby z požárem zničené ubytovny čp. 443, ul. Vítězná, Kutná Hora – 
Sedlec ve sportovní hale Klimeška, a to pro rodinu paní Evy Sivákové, v  hodnotě 31.600 
Kč, pro rodinu paní Stanislavy Vlasákové, v hodnotě 41.600 Kč, pro rodinu manželů 
Růženy Čurejové, a Jana Čureji, v hodnotě 26.000 Kč a pro rodinu paní Evy Kollerové, 
v hodnotě 20.800 Kč. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 19. 3. 2021 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 
 
Materiál č. 3/02 - Usnesení č. 37/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  s c h v a l u j e prodej kanalizační stoky (původně 
tlaková kanalizační přípojka pro Zimní stadion Kutná Hora, Tyršovy sady č. p. 194, z 
potrubí PE, DN 75, délky 240 m, včetně čerpací šachty DN 1 600/ 4 m, osazené dvěma 
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ponornými čerpadly a armaturami s příslušenstvím pro odpadní vodu a část tlakové 
kanalizační přípojky užívané pro Sportovní halu Klimeška Kutná Hora, napojené přes 
tlakovou čerpací stanici vystrojenou dvěma kalovými čerpadly a armaturní šachtou DN 
600) umístěné na pozemku p. č. 3337/1 v k. ú. Kutná Hora ve vlastnictví Města Kutná 
Hora, včetně všech součástí a příslušenství, Vodohospodářské společnosti Vrchlice - 
Maleč, a.s., IČ 46356967, se sídlem Ku Ptáku 387, 28401 Kutná Hora, za celkovou kupní 
cenu ve výši 1.000 Kč včetně DPH. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 31. 12. 2021 

- pro 25, proti 0, zdržel se 0. 
J. Viktora uvedl výhody prodeje kanalizační stoky, děkuje Vodohospodářské společnosti, 
že přistoupila po dohodě k prodeji za symbolickou cenu 1. 000 Kč.  

 
Materiál č. 3/03 - Usnesení č. 38/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
I. s c h v a l u j e 
prodej pozemků p. č. 768/6 o výměře 1 304 m2, p. č. 770 o výměře 86 m2 a p. č. 798/3 
o výměře 513 m2, včetně všech součástí a příslušenství, vše v k. ú. Zhoř u Červených 
Janovic, manželům paní Tereze Kadlecové Kytkové, Praha 2,  a panu Petrovi Kadlecovi, 
Praha 10, za celkovou kupní cenu ve výši 39.963 Kč, 
II. n e s c h v a l u j e 
prodej části pozemku p. č. 798/7 o výměře cca 150 m2 v k. ú. Zhoř u Červených Janovic, 
manželům paní Tereze Kadlecové Kytkové, Praha 2,  a panu Petrovi Kadlecovi, Praha 10. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 31. 8. 2021  

- pro 24, proti 0, zdržel se 1. 
 
Materiál č. 3/04 - Usnesení č. 39/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 669/1 o 
výměře 259 m2 (dle geometrického plánu č. 558-107/2018 pozemek p. č. 669/6) a části 
pozemku p. č. 743/1 o výměře 54 m2 (dle geometrického plánu č. 558-107/2018 
pozemky p. č. 743/4 o výměře 30 m2 a p. č. 743/5 o výměře 24 m2), včetně všech 
součástí a příslušenství, vše v k. ú. Kaňk manželům Miloslavě a Martinovi Neprašovým, 
Kutná Hora za celkovou kupní cenu ve výši 42.033 Kč. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 31. 12. 2021  

- pro 25, proti 0, zdržel se 0. 
 
Materiál č. 3/05 - Usnesení č. 40/21 
Zastupitelstvo města Kutná s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 669/1 o výměře 
76 m2 (dle geometrického plánu č. 558-107/2018 pozemek p. č. 669/4), včetně všech 
součástí a příslušenství, v k. ú. Kaňk  manželům Michaele a Stanislavovi Růžičkovým, 
Kutná Hora za celkovou kupní cenu ve výši 16.040 Kč. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 31. 12. 2021  

- pro 25, proti 0, zdržel se 0. 
 
Materiál č. 3/06 - Usnesení č. 41/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 669/1 o 
výměře 158 m2 (dle geometrického plánu č. 558-107/2018 pozemek p. č. 669/5), včetně 
všech součástí a příslušenství, v k. ú. Kaňk paní Dagmar Pilcové, Ledeč nad Sázavou za 
celkovou kupní cenu ve výši 24.675 Kč. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová  Termín: 31. 12. 2021  

- pro 25, proti 0, zdržel se 0. 
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Materiál č. 3/07 - Usnesení č. 42/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 669/1 o 
výměře 135 m2 (dle geometrického plánu č. 558-107/2018 pozemek p. č. 669/3) a 
pozemek p. č. 775 o výměře 108 m2, včetně všech součástí a příslušenství, vše v k. ú. 
Kaňk  panu Pavlu Novákovi, Kutná Hora za celkovou kupní cenu ve výši 46.386 Kč. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová  Termín: 31. 12. 2021  

- pro 25, proti 0, zdržel se 0. 
 
Materiál č. 3/08 - Usnesení č. 43/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora n e s c h v a l u j e prodej pozemku p. č. 64/5 v k. ú. 
Perštejnec o výměře 2 364 m2 paní Petře Rajdlové, Kutná Hora.  
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 30. 4. 2021  

- pro 23, proti 0, zdržel se 2. 
 
Materiál č. 3/09 - Usnesení č. 44/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora n e s c h v a l u j e prodej pozemku p. č. 2717/1 v k. 
ú. Kutná Hora o výKutná Hora. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 30. 4. 2021  

- pro 26, proti 0, zdržel se 0. 
Z. Jirásek usnesení rozumí a podpoří jej. Je zde plán využít objekt do budoucna jako 
součást terminálu.  Zdůraznil ale potřebu, začít objekt alespoň provizorně využívat, aby 
za nějaký čas než dojde k přestavbě, nezchátral.   
J. Viktora poděkoval za připomínku, zabývat se budoucností objektu vidí také jako 
potřebné, jak objekt využít, zda zapojit do plánovaného terminálu, či zde vybudovat 
centrální parkoviště, to vše je předmětem dalších jednání.   
   
Materiál č. 3/10 - Usnesení č. 45/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e zveřejnění záměru na prodej části 
pozemku p. č. 4284/1 (ostatní plocha, manipulační plocha) o výměře cca 12 m2 v k. ú. 
Kutná Hora panu Mgr. Janu Kadlecovi, Kutná Hora. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 31. 12. 2021  

- pro 20, proti 1, zdržel se 4, nehl. 1. 
S. Doušová uvedla, že po projednání materiálu v radě města následovala přes odbor 
správy majetku další komunikace s panem Kadlecem, obdrželi vyjádření sousedky 
protilehlé bytové jednotky, která má přístavbu také na černo, zájem o přístavbu nemá a 
bude jednáno se stavebním úřadem o odstranění stavby. Pan Kadlec o svou přístavbu ale 
zájem má, proto dává protinávrh -  zastupitelstvo města  schvaluje zveřejnění záměru 
na prodej tohoto pozemku s termínem do 31.12.2021 
*ÚKOL OSM - jednat s ostatními členy bytového domu a projednat s panem 
Kadlecem stavebně technické úpravy přístavby* 
J. Viktora sdělil vyjádření stavebního úřadu, dodatečné povolení stavby lze pouze za 
podmínek, že žadatel musí být jeho vlastníkem, nebo mít souhlas vlastníka pozemku. K. 
Špalková chtěla dát také tento protinávrh ve stejném znění. 
J. Viktora dal následně hlasovat o protinávrhu S. Doušové – Zastupitelstvo města 
schvaluje záměr prodeje části pozemku - protinávrh byl přijat.  

 
 
 
Materiál č. 3/11 - Usnesení č. 46/21 
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Zastupitelstvo města Kutná Hora n e s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 673/1 o 
výměře cca 120 m2 v k. ú. Malín panu Ing. et Ing. Martinovi Zelenému, Libčice nad 
Vltavou. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 30. 6. 2021  

- pro 25, proti 0, zdržel se 1. 
 
Materiál č. 3/12 - Usnesení č. 47/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora n e s c h v a l u j e prodej pozemku p. č. 612/8 o 
výměře 31 m2 a částí pozemků p. č. 612/22 o výměře cca 8 m2 a p. č. 612/16 o výměře 
cca 10 m2, vše v k. ú. Kutná Hora, paní Chu Thi Duyen, Praha 4. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 30. 6. 2021  

- pro 26, proti 0, zdržel se 0. 
 
Materiál č. 3/13 - Usnesení č. 48/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e záměr prodeje bytových jednotek 
v domech Puškinská I., čp. 656, 657, 658 a Puškinská II., čp. 659, 660, 661, za 
podmínek uvedených ve smlouvách o smlouvách budoucích kupních, stávajícím 
nájemcům. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 31.12. 2021  

- pro 25, proti 0, zdržel se 1. 
Materiál č. 3/14 - Usnesení č. 49/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e prodloužení předložených termínů na 
splnění svých usnesení č. 140/20 ze dne 1. 9. 2020 do 31.12. 2021 a č. 184/20 ze dne 
15. 12. 2020 do 31. 12. 2021.  
Zodpovídá: Mgr. A. Kloudová  Termín: 26. 3. 2021 

- pro 26, proti 0, zdržel se 0. 
 
Materiál č. 3/15 - Usnesení č. 49/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e předložený návrh na rozpočtové 
opatření OSM č. 1/21, kterým dochází k vytvoření  nových příjmových rozpočtových 
položek, a to položky nebytové prostory – pojistné plnění ve výši 77.506 Kč, příjmové 
položky společné prostory – pojistné náhrady ve výši 230.052 Kč  a lesní porosty – 
pojistné náhrady ve výši 328.442 Kč s tím, že ve stejné výši dojde i k navýšení výdajů, a 
to vytvořením nové výdajové rozpočtové položky spoluúčast pojistného ve výši 50.000 Kč 
a navýšení výdajových položek Park Vlašský dvůr – studená voda o částku 65.000 Kč, 
nebytové prostory – el. energie o částku 156.558 Kč, nebytové prostory – opravy o 
částku 135.000 Kč a byty – opravy o částku 229.442 Kč. 
Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 19. 3. 2021 

- pro 26, proti 0, zdržel se 0. 
 
Jednání bylo přerušeno od 18:10 do 18:24. 

 
 
4. MATERIÁLY ODBORU PAMÁTKOVÉ PÉČE, ŠKOLSTVÍ A KULTURY 
Materiál č. 4/01 - Usnesení č. 51/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
s c h v a l u j e  
a) výběr projektů a rozdělením finančních prostředků z dotačního programu Velké 
kulturní projekty Města Kutná Hora pro rok 2021 následovně: 
7 Friday Week s.r.o. (Kulturní program Bar 22 pro rok 2021) – 74.600 Kč 
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Přátelé akordeonu z.s. (Kutnohorský týden akordeonu) – 77.000 Kč 
Lukáš Kladívko (Město=Galerie 2021) – 77. 800 Kč 
Tělovýchovná jednota Sokol Kaňk z. s. (Kaňkovský masopust 2021) – 10.500 Kč 
Zenárna, z.s. (Zažít město jinak 2021) – 21.400 Kč 
Hana Bendová (PARK U TŘÍ PÁVŮ 2021) – 59.000 Kč 
Divadlo X10 z. s. (X10 Kutná Hora a Divadelní festival Kutná Hora 2021) – 73.600 Kč 
Cesta životem bez bariér, z.s. (XV. Benefiční ples) – 32.600 Kč 
Spolek pro obnovu vinařství na Kutnohorsku (Gastrofestival v Kutné Hoře) – 24.900 Kč 
Nadační fond dr. Dagmar Lieblové (Připomínka židovské kultury v Kutné Hoře) – 
37.200 Kč 
Sdružení Kocábka, spolek (Kutnohorská Kocábka) – 34.900 Kč 
Pavel Bečán (Hora plná hudby 2021) – 65.800 Kč 
Kultura do města, z.s. (Kutnohorské hudební léto 2021) – 51. 300 Kč 
Klub rodáků a přátel Kutné Hory-K. Hora v Praze, z.s. (Ortenova K. Hora 2021) – 
65.000 Kč, 
b) uzavření veřejnoprávních smluv dle bodu I. 
Zodpovídá: Mgr. O. Seifert Termín: 30. 4. 2021 

- pro 25, proti 0, zdržel se 1. 
 
 
Materiál č. 4/02 – Usnesení č. 52/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e rozdělení finančních prostředků 
v celkové výši 2.846.400 Kč z Fondu regenerace města Kutné Hory pro rok 2021. 
Zodpovídá: Mgr. O. Seifert Termín: 31. 12. 2021 

- pro 25, proti 0, zdržel se 1. 
K. Daczická oznámila, že v bodě 4/02  a 4/03 je ve střetu zájmu, ale bude hlasovat. 
 
Materiál č. 4/03 - Usnesení č. 53/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e předložený návrh na rozdělení 
finančních prostředků v rámci Programu regenerace MPR a MPZ Ministerstva kultury ČR 
na rok 2021 na tyto akce: opěrná zeď v areálu chrámu sv. Barbory, Kamenný dům 
Václavské náměstí č. p. 183, č. p. 56 náměstí Národního odboje, č. p. 188 Štefánikova 
ulice, č. p. 152 Husova ulice a bývalá celnice v areálu Kouřimské brány. 
Zodpovídá: Mgr. O. Seifert Termín: 30. 4. 2021  

- pro 25, proti 0, zdržel se 1. 
 
Materiál č. 4/04 - Usnesení č. 54/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
s c h v a l u j e 
a) předložený návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č. 3 – přesun prostředků z položky 
Sportovní oddíly – registrovaní žáci v celkové výši 3.690.000 Kč na jednotlivé sportovní 
oddíly. Finanční prostředky jsou určeny na podporu činnosti registrovaných žáků, 
Zodpovídá: Ing. M. Bulánková  Termín:  16. 4. 2021 
b) předložené vyhotovení veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotace pro rok 2021 pro 
jednotlivé sportovní oddíly – registrovaní žáci: 
Smlouva č.01/2021 – registrovaní žáci – SK Respo Kutná Hora, z.s.           126.359 Kč 
Smlouva č.02/2021 – registrovaní žáci – Kick Box Club Kutná Hora, z.s.        37.000 Kč 
Smlouva č.03/2021 – registrovaní žáci – SK Sršni Kutná Hora, z.s.              400.000 Kč 
Smlouva č.04/2021 – registrovaní žáci – Sparta Kutná Hora, z.s. - fotbal     388.800 Kč 
Smlouva č.05/2021 – registrovaní žáci - TJ Sparta Kutná Hora, z.s.  –         940.716 Kč 
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Smlouva č.06/2021 – registrovaní žáci – FBC KH – florbalový oddíl, z.s.       576.000 Kč 
Smlouva č.07/2021 – registrovaní žáci – SKP Olympia Kutná Hora, z.s.        432.000 Kč 
Smlouva č.08/2021 – registrovaní žáci - Gym Fit, z.s.                                162.569 Kč 
Smlouva č.09/2021 – registrovaní žáci – TŠ Novákovi Kutná Hora, z.s.          96.000 Kč 
Smlouva č.10/2021 – registrovaní žáci – Klub cyklistů Kutná Hora, z.s.          44.223 Kč 
Smlouva č.11/2021 – registrovaní žáci – TJ Turista Kutná Hora                     50.000 Kč 
Smlouva č.12/2021 – registrovaní žáci – TJ Sokol Malín, z.s.                      157.325 Kč 
Smlouva č.13/2021 – registrovaní žáci – TJ Sokol Kutná Hora                     196.588 Kč 
Smlouva č.14/2021 – registrovaní žáci – Talent Bike spolek                          46.820 Kč 
Smlouva č.15/2021 – registrovaní žáci – Klub lyžařů Kutná Hora                   21.600 Kč 
Smlouva č.16/2021 – registrovaní žáci – TJ Sokol Kaňk, z.s.                         14.000 Kč. 
Zodpovídá: Mgr. O. Seifert  Termín:  16. 4. 2021 

- pro 20, proti 0, zdržel se 6. 
T. Havlíček se dotázal na zastropení částky 2.400 Kč na žáka, které z ničeho nevychází, 
zřejmě jde o rozhodnutí sportovní komise, do budoucna navrhuje diskutovat, dát do 
pravidel či výzvy. Z. Jirásek dal protinávrh v bodě b) plánované rozdělení finančních 
prostředků ponechat tak jak je uvedeno  a přidat bod c) do textu veřejnoprávních smluv 
bude zakotveno, že bude vyplaceno pouze 50% plánované částky, o doplacení zbylých 
50% rozhodne zastupitelstvo města na svém zasedání dne 14.9.2021 

J. Viktora doplnil, uvést do veřejnoprávních smluv, že částku nelze použít na opravy. 
Technickou poznámkou bylo upozorněno, že takto by musely být uzavřeny dvě VPS, 
nelze uzavřít smlouvu na částku, o které se bude ještě rozhodovat.  
V. Šnajdr uvedl důvod zastropení částky, částka je ovlivňována během let různými 
aspekty, dále apeloval na podporu sportu pro mládež, současná situace není sportu 
nakloněna, děti se již přes rok nemohou věnovat svým sportovním aktivitám a je 
potřeba, až to situace dovolí co nejvíce je znovu motivovat a ke sportu zpětně přivést. 
Doporučuje částku ponechat, ale kontrolovat zda bude smlouva naplněna. R. Otruba 
navrhuje nesnížit částku a ponechat v plném znění, částka je již schválena v rozpočtu, 
jakým kritériem by pak bylo v září přihlíženo, zda sportují, kolik mají dětí, v tomto nevidí 
logiku, podpora mládeže v otázce sportu je pro něj důležitá. 
J. Viktora dal hlasovat o protinávrhu Z. Jiráska - vyplatit pouze 50% z částky a 
částky rozdělit do dvou smluv - protinávrh nebyl přijat.  

- pro 7, proti 7, zdržel se 12. 
 
5. MATERIÁL ODBORU REGIONÁLNÍHO ROZVOJE A ÚZEMNÍHO PLÁNOVÁNÍ 
Materiál č. 5/01 - Usnesení č.55/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e poskytnutí zápůjček z FRB žadatelům: 
Hana Michalová, Michal Hubrt, Miroslav Balšánek, Stanislava Jabůrková, kteří splňují 
podmínky platné obecně závazné vyhlášky Města Kutné Hory č. 1/2019. 
Zodpovídá: Ing. V. Kapička Termín: 30. 12. 2021 

- pro 26, proti 0, zdržel se 0 
 
Materiál č. 5/03 - Usnesení č.56/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o 
splnění usnesení č. 48/20 část b ze dne 28. 4. 2020. 

- pro 26, proti 0, zdržel se 0 
Z. Jirásek, který inicioval tento průzkum, sdělil, že je s vypracováním zadání spokojen. 
Celkový vývoj ploch pro bydlení hodnotil kladně. Obdržel dotaz od občana města ohledně 
chybějící infrastruktury v horní části města Žižkov. V. Holub na dotaz občana sdělil, 
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ohledně této otázky již bylo jednáno, pozemky, které v této části město má, bude spíše 
využito pro plochy bydlení, ale vše bude řešeno v rámci urbanistického řešení.  
 
6. MATERIÁL ODBORU INVESTIC 
Materiál č. 6/01 - Usnesení č.57/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e předložený návrh rozpočtového 
opatření INV č. 05 – na snížení rozpočtových prostředků položky „Sankturinovský dům - 
dotace“ ve výši 8.000.000 Kč na straně příjmů a výdajů z důvodu posunu realizace akce. 
Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 31. 03. 2021 

- pro 26, proti 0, zdržel se 0 
 
Materiál č. 6/02 - Usnesení č.58/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora n e s ch v a l u j e uzavření dodatku smlouvy o dílo 
s dodavatelem stavby firmou CE DA servis s.r.o. pro akci „Rekonstrukce chodníku 
Masarykova – Kutná Hora“ na rozšíření plochy pokládané zámkové dlažby v objemu 
300.000 Kč. 
Zodpovídá: Ing. J. Janál Termín: 31. 03. 2021 

- pro 22, proti 0, zdržel se 4. 
J. Viktora navrhl znění usnesení neschvaluje. S. Doušová okomentovala svůj návrh, 
odbor správy majetku oslovil majitele pozemku se čtyřmi možnými variantami řešení, 
ovšem vlastník těchto pozemků nepřistoupil ani na jednu z navržených variant. Z. Jirásek 
uvedl, že návrh projednali na FV a nepodporují jej. V. Veselý se dotázal, zda byl osloven 
majitel pozemku, že by na náklady města byl na jeho pozemku chodník opraven. J. 
Viktora uvedl, že s tímto by majitel souhlasil, ale nesouhlasí se na rekonstrukci finančně 
podílet. K. Daczická doplnila informaci, že tento materiál nepodpoří.  
 
Materiál č. 6/03 - Usnesení č.59/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
I.  b e r e   n a   v ě d o m í   
stavebně technický posudek budovy po požáru ubytovny č. p. 443 ulice Vítězná Kutná 
Hora vypracovaný firmou Kutnohorská stavební – Ing. Hádek. 
II.  s c h v a l u j e 
prodej pozemku p. č. 761/49 o výměře 457 m2 a pozemku p. č. 761/37 o výměře 370 
m2, jehož součástí je stavba č. p. 443, včetně všech součástí a příslušenství, oba v k. ú. 
Sedlec u Kutné Hory, formou výběrového řízení. 
Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 31.12. 2021 

- pro 26, proti 0, zdržel se 0 
J. Viktora doplnil znění usnesení o bod II., T. Havlíček se dotázal, na jakou částku byla 
budova pojištěna. J. Viktora sdělil, že výše pojištění je na částku 5 mil. Kč.  
 
7. MATERIÁL ODBORU SOCIÁLNÍCH VĚCÍ A ZDRAVOTNICTVÍ 
Materiál č. 7/01 – Usnesení č. 60/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e dodatek č. 1 Smlouvy o pověření 
k poskytování služby obecného hospodářského zájmu číslo S-0614/SOC/2021/1,  který 
se týká financování příspěvku Města Kutná Hora pro Pečovatelskou službu Kutná Hora 
pro rok 2021 ve výši 6.550.000 Kč, vydaný Pečovatelské službě Města Kutná Hora 
Středočeským krajem s platností do 31. 12. 2022 
Zodpovídá: Bc. M. Šlesingr, DiS. Termín: 31.12. 2021 

- pro 26, proti 0, zdržel se 0 
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8. MATERIÁL ODDĚLENÍ INTERNÍHO AUDITU  
Materiál č. 8/01 – Usnesení č. 61/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
Zápis č. KV-13/2021 z 13. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora 
ze dne 16. 02. 2021, 
Zodpovídá: Ing. M. Suchánek, tajemník Termín: 31. 3. 2021  

- pro 25, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 
II. m ě n í – usnesení nebylo přijato 
s okamžitou účinností čl. II., odst. 2 Statutu Kontrolního výboru zastupitelstva města 
Kutná Hora, schváleného usnesením ZM č. 175/18 ze dne 11. 9. 2018 tak, že nově zní: 
„O členství ve výboru se může ucházet každý občan, který dosáhl věku 18 let a má 
zájem ve výboru pracovat.“ 
Zodpovídá: Ing. M. Suchánek, tajemník Termín: 31. 3. 2021  

- pro 13, proti 0, zdržel se 12, nehl. 1. 
J. Viktora navrhl hlasovat o navržených bodech samostatně. T. Havlíček sdělil, že změna 
ve statutu je pro člena KV, kterým je student gymnázia v Kutné Hoře, v případě 
neschválení statutu, nebude rozpor se zákonem, jen ve statutu a zmíněný člen bude v KV 
dále působit. Po proběhlém hlasování o slovo požádala K. Špalková, zda není tímto 
neschválením bodu II. porušen statut. T. Havlíček sdělil, že o členství se může ucházet 
každý občan, ne jen ten, kdo má bydliště v městě Kutná Hora, celkově tento postoj, 
neschválení bodu II.  vnímá jako boj proti němu osobně. S. Doušová doplnila, že se 
zdržela hlasování jak při volbě nového člena, tak i nyní. J. Viktora doplnil, že bude o 
daném statutu ještě informovat. 
 
10. MATERIÁL ODDĚLENÍ DOPRAVY A SILNIČNÍHO HOSPODÁŘSTVÍ  
Materiál č. 10/01 – Usnesení č. 62/21 
Zastupitelstvo města Kutná Hora  s c h v a l u j e uzavření dodatků ke Smlouvě o 
závazku veřejné služby k provozování MHD v Kutné Hoře se spol. ARRIVA VÝCHODNÍ 
ČECHY a.s., č. 3, jehož předmětem je finanční vyrovnání poklesu tržeb vzniklé nouzovým 
stavem, tj. za období od 18. března 2020 - 31. prosince 2020, a č. 4, jehož předmětem 
je finanční model provozování MHD na období 1. 1. 2021 – 31. 12. 2021. 
Zodpovídá: Bc. K. Gygalová Termín: 15. 4. 2021 

- pro 23, proti 0, zdržel se 3. 
M. Suchánek položil otázku, zda Arriva požádala o státní podporu, jestli je na kompenzaci 
rozpočtové opatření, zda model pro letošní rok je řádně nastaven. V. Šnajdr neví jistě, 
zda  Arriva požádala o podporu, upozornil na to, že se jedná o ztrátu, která vzniká 
v době, kdy doprava funguje, ale spoje jsou omezeny. Není vybíráno jízdné. Finanční 
model je těžko nastavitelný, když není jisté, kdy nouzový stav skončí.  
K. Gygalová uvedla, že tento čtvrtek je s dopravcem Arriva naplánována schůzka, kdy se 
budou moci na případné čerpání dotací od KÚSK zeptat. Možné ztráty v letošním roce se 
budou řešit po zhodnocení I. pololetí uzavřením případného dodatku. Letošní ztráta 
dopravce Arriva na naší MHD byla 1 mil. Kč. Vedení města KH nabídlo kompenzaci 
v částce 300.000 Kč. 
*ÚKOL DOP – zda společnost využila čerpání dotací ze Středočeského kraje* 

 
VI. Odložené materiály 
J. Viktora požádal předkladatele materiálů č. 1/06 – 1/09 K. Daczickou a M. Suchánka, 
zda tyto materiály, jak bylo avizováno před začátkem jednání, z dnešního programu 
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stahují. M. Suchánek stažení materiálů potvrdil a poděkoval za hlasování ve shodě, tak 
jak uvedl i T. Havlíček za projednání investic na letošní rok, věci o které žádali, byly 
v investicích zahrnuty a z tohoto důvodu materiály stahují.  
 
VII. Dotazy a připomínky zastupitelů města 
S. Doušová 
- Předem se omluvila za možný delší vstup, obvykle spíše odpovídá na dotazy. Pro 
zastupitele nechala připravit „Zprávu o činnosti turistické oblasti Kutnohorsko a Kolínsko 
z.s. 2019 – 2020“, která je podkladem pro výroční zprávu, kterou včetně finanční 
rozvahy bude schvalovat valná hromada. V této souvislosti by ráda upozornila na to, proč 
bylo pro ni důležité zprávu o činnosti předložit dnes na jednání zastupitelstva. Všem 
přítomným přečetla svou písemnou připomínku, která byla směřována na zastupitele M. 
Suchánka. Ve svém dotazu upozornila na sociální sítě, kde dochází ke zveřejňování 
mylných informací s manipulací, k manipulaci veřejného mínění, či dokonce lhaní. 
Smutné je, když dochází k záměrné manipulaci veřejnosti voleným zástupcem, resp. 
zastupitelem města. Směrem k zastupiteli M. Suchánkovi sdělila požadavek o písemnou 
odpověď na dotazy týkající se facebookové komunikace ve veřejné skupině Fórum Kutná 
Hora, kde se mezi diskutujícími na téma spolku Turistická oblast Kutnohorsko Kolínsko, 
kde S. Doušová předsedá jako zástupce Města KH, objevil příspěvek, kde mezi 
diskutujícími byl právě M. Suchánek. Výroky, které M. Suchánek uvedl, považuje za 
zavádějící, některé dokonce za lživé. Žádá tedy o písemné odpovědi na její dotazy, které 
M. Suchánkovi přečetla a písemně předala, aby tak doložil svá tvrzení do 15 dnů od 
jednání zastupitelstva, tak jak je uvedeno v jednacím řádu zastupitelstva města Kutná 
Hora, v Čl.10 Dotazy členů zastupitelstva města.  
Citace M. Suchánka: „Děkuji za dobré úvodní téma. Na KUKO (Kutnohorsko a Kolínsko) 
se dívám jednak pohledem zastupitele Kutné Hory (město je člen), ale také jako člen 
vedení SKHP – Spolek kutnohorských podnikatelů (člen KUKO je SKHP). Tuhle „srandu“ 
platím hned 2x a v jednom případě takříkajíc ,,ze svého“.(1) Patrně není mnoho takových 
fanoušků zapsaného spolku a možná jsem svého druhu jediný. Hlavní přispěvatelé: Kolín 
300, Kutná Hora 200 (plus poskytujeme zázemí manažerce a výkon statutára)(2), Čáslav 
100 tis. ročně. Celkové finanční příspěvky jsou asi 900 tis. Kč. Založení provázela řada 
chyb, které mají (mimo jiné) za následek, že turistická oblast patrně nezískala v loňském 
roce důležitou certifikaci ze strany kraje (ze záznamů plyne, že k 4.12.2020 nebyla). (3) 
Certifikace je podmínkou čerpání krajských dotací a národního programu.(4) Bude to 
fungovat? Nevíme. Statutár, v našem případě předseda Město Kutná Hora zastoupené 
místostarostkou Mgr. Bc. Silvií Doušovou (STAN), nezískáním certifikace podal silně 
nepřesvědčivý výkon.(5) Zbytek je Covid. Podnikatelé v loňském roce kritizovali špatný 
poměr cena výkon.(6) Z celkového příjmu něco přes milion (započtena kancelář za 
běžnou cenu a funkce statutára)(7) po odečtení nákladů zbývá na vlastní činnost asi 300 
tis. Kč. A to je zoufale málo.“ 
V dalším komentáři: „Silně nezávidím pozici paní manažerce, které bych se patrně i 
zastal, jakkoliv to může znít zvláštně. Má-li někdo máslo na hlavě, jsou to politici. Jednak 
jsme svědky značné roztříštěnosti aktivit a zdrojů, a nikoliv šťastným se ukazuje i jejich 
zapojení.“(8) 
M. Suchánek po přečtení dotazu odpověděl S. Doušové, že při poslechu nezpozoroval 
věcnou chybu, není nijak pohoršen a na dotazy odpoví.  
 
V. Veselý 
- Upozornil na neutěšený stav kolem autobusového nádraží a v okolí obchodního domu 
Billa. Na jednom z minulých zasedání zastupitelstva se v připomínkách občanů k tomuto 
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tématu vyjádřila i paní Jana Dubová.  Situaci s nepořádkem kolem obchodního domu 
Billa, který intenzivně řešil s radnicí již několikrát je stále nedořešen. První podnět na 
základě stížnosti předal 29.4.2020. Opakovaně se o řešení zajímal v květnu a srpnu 
2020. Prosí o informace, zda se v kontextu s touto situací ve vztahu s provozovatelem 
autobusového nádraží - společností Arriva a zástupci obchodního domu Billa a majiteli 
okolních pozemků podařilo dojednat možnou nápravu. 
 
VIII. Různé 
Z. Jirásek 
- Byl osloven občany obce Perštejnec ve věci aktivit a přístupové cesty k pozemku pana 
Marcaníka, zjišťoval si podrobnosti, řešení revokovat usnesení vztahující se k prodeji 
pozemku s chatou panu Marcaníkovi nelze, prodej pozemku je zrealizován, na posledním 
jednání rady města proběhla na toto téma diskuze a požádal S. Doušovou o komentář.  
S. Doušová sdělila, že přístupová cesta, nebude využita pro těžkou techniku, k využívání 
části pozemku lesa bude vše v souladu s akčním plánem údržby lesa, každé kroky budou 
muset být odsouhlaseny  spol Městskými lesy a rybníky, lesní pozemek nebude oplocen a 
pro veřejnost bude stále přístupný. 
- K publikování v KH listy, prvotně slouží listy k informování občanů o tom, co nového se 
v našem městě děje, zastupitelé mají plné právo zde sdělit svůj názor, o který se chtějí 
s občany podělit, apeluje na zastupitele, kteří články přispívají, aby vzali v úvahu to, že 
když nemá jeden rád druhého a prostřednictvím listů si vyčtou věci diskutabilní, které 
sem nepatří, celé to snižuje úroveň KHL. 
 
J. Treml 
- Poděkoval všem zdravotníkům Nemocnice Kutná Hora za profesionální přístup, ochotu a 
rychlost při očkování, touto cestou jim veřejně děkuje. 
*ÚKOL Krizové řízení – předat děkovný vzkaz ředitelství Nemocnice Kutná 
Hora* 
 
J. Králik 
- Dnešnímu sledování online jednání zastupitelstva bylo přítomno 33 občanů. 
  
IX. Závěr 
Pan starosta Ing. Josef Viktora poděkoval za jednání řádného zastupitelstva, závěrem 
informoval všechny přítomné o zasedání krizového štábu a průběhu očkování. Praktičtí 
lékaři se zapojují při očkování ve svých ordinacích, na výzvu pomoci při očkování 
v nemocnici a posílit kapacitu zdravotníků se nikdo nepřihlásil. 
MUDr. Bohuslav Procházka nesouhlasil s vyjádřením nezapojení praktických lékařů při 
očkování, lékaři nabídli své služby očkovat ve svých ordinacích, problém je nedostatek 
vakcín. 
Dnešní zasedání bylo ukončeno v 19:50 hod.  
 
Z jednání ZM byl pořízen videozáznam. Přijatá usnesení, zápis z jednání a 
záznam o hlasování jsou zveřejněny i na webových stránkách samosprávy –
 www.mu.kutnahora.cz . 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu 

http://www.mu.kutnahora.cz/
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Zapsala: Stanislava Sovová, DiS., 22. 03. 2021 
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